
Sprawozdanie 

międzysesyjnej Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

za miesiąc  luty  2021 r. 

 

1.Bożena Karwowska – przewodnicząca 

2. Dariusz Gólnik – wiceprzewodniczący 

3. Władysław Kowalczyk – członek 

4. Leszek Śpiewak – członek 

5. Tadeusz Danielczyk – członek 

6. Jarosław Mergalski – członek  

 

Dnia 16 lutego 2021 r. odbyło się wspólne posiedzenie komisji. Omawiane 

były tematy :  

− rozbudowa sieci ciepłowniczej, 

− propozycje przebiegu  ścieżek rowerowych, 

− dofinansowanie powiatowych inwestycji drogowych w 2021r oraz drogi -  

propozycje na 2022r. do realizacji wspólnie z powiatem, 

− temat krajowego zasobu nieruchomości dotyczący  budowy mieszkań, oraz 

utworzenia Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej, 

− remont szaletu miejskiego i sprawy różne. 

Następne posiedzenie Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego odbyło 

się  22 lutego 2021r. Tego dnia obecni byli Radni oraz prezesi Spółki PUGK: pan  

Andrzej Jabłonka i Paweł Łazicki, którzy na początku zabrali głos i omawiali 

możliwości rozbudowy sieci ciepłowniczej. Kolejnym tematem z planu pracy na ten 

miesiąc były rozmowy o  zaległościach podatkowych i umorzeniach oraz rozwoju 

gospodarczym w czasie trwania pandemii Covid-19. Informacji  

o zaległościach przedstawiono radnym na piśmie.  

W trakcie trwania obrad komisji przybył  umówiony wcześniej przedstawiciel 

Krajowego Zasobu Nieruchomości pan  Paweł Krasowski oraz inspektor ds. 

wojskowych, zarządzania kryzysowego i obrony cywilnej pan Andrzej Mateusz 

Kamiński. Panowie omawiali możliwości otrzymania z Rządowego Funduszu 

Rozwoju Mieszkalnictwa pomocy na zadanie jednostki samorządu terytorialnego w 

sprawie  z zakresu gminnego budownictwa mieszkaniowego. W dalszej części 

spotkania na wiele pytań odpowiedzi  radnym udzieliła skarbnik  pani Wiesława 

Rozmus.  



Następnie omówione został  materiały na XXXVI sesję Rady Miejskiej. 

Uchwały zamieszczone w materiałach sesyjnych zostały większością głosów 

przyjęte i zaopiniowane pozytywnie. W sprawach różnych: 

1.Opinia nt. nazwy ulicy-  komisja opiniuje aby ulica została pod wcześniejszą 

nazwą  ul . Ogrodowa. 

 2. Na temat dzwonnicy w Napiwodzie  - komisja wyraziła zdanie aby utrzymać  

obiekt i częściowo wyremontować.  

3. W sprawie apelu posła na Sejm - komisja popiera apel kierowany do Premiera 

RP Mateusza Morawieckiego o wyrównania wsparcia finansowego i równego 

traktowania regionu przy podziale środków unijnych oraz o wszelaką  inną pomoc 

na rozwój Naszej Małej Ojczyzny Nidzicy i regionu Warmii i Mazur. 

4. Komisja zapoznała się również ze stanowiskami : W-M Izby Rolniczej , Sejmiku 

Województwa, oraz  Zarządu Woj. War- Maz. 

5. W sprawie świetlic i dalszego przeznaczenia do użytkowania – komisja proponuje 

spotkanie w  miejscowościach  celem przeprowadzenia rozmowy  

z przedstawicielami samorządu, sołectw, organizacjami pozarządowymi oraz 

zainteresowanymi osobami. 

Podczas posiedzenia Komisja wypracowała wniosek:  

„Komisja wnioskuje o ponowne przeanalizowanie i otwarcie zjazdu w prawo z drogi 

nr 538 jadąc od ronda z drogi nr 545 w kierunku Warszawy, na łącznik do ul. 

Kolejowej w Nidzicy.” 

 

Przewodnicząca Komisji 

/-/ Bożena Karwowska 


